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CULMINA EL CICLE DE LES MUNICIPALS 

Masot revalida la presidencia 
del Consell Comarcal del Segria 
oferint "ma es tesa" ·a tothom · 
Lalcalde de Maials aposta per mantenir el dialeg i el consens 
per "arribar a grans acords i projectes cabdals per la comarca'' 
El Consell Comarcal del 
Segria va celebrar ahir el 
pie de constitució del nou 
govern, que estara presidit 
per !David Masot (alcalde de 
Maials) per segon mandat 
consecutiu. 

lleida 
REDACCIÓ 
"Cree amb el consens, el dialeg 
i ofereixo ma estesa a tots els 
grups representants al canse
U per arribar a acords que per
metin dur a terme tots els pro
jectes cabdals que la comarca 
necessita". Aquest va ser el pri
mer missatge que va valer trans
metre David Masot després de 
ser reelegit com a president del 
Consell Comarcal del Segria per 
majoria absoluta grades a l'acord 
de govern assolit entre la seva 
coalició, Junts-lmpulsem, i el PSC. 
Les formacions assoleixen una 
majoria absoluta de 17 consellers 
(S d'lmpulsem Lleida, S de Junts i 
7 deis socia listes) deis 33 que for
men el pie del consell. 

FOTO: Núria García 1 El pie del Consell Comarcal del Segria va ratificar la presidencia de David Masot ---- -- ... ·-· -------- __ ... _ -----

La lluita contra el despobla
ment sera un deis principals ei
xos de treball de l'ens durant els 
proxims anys. Masot va dir que 
cal "oferir majors serveis a les 

persones i també eines perque la 
gent jove es pugui quedar a tre
ballar a les nostres contrades". En 
aquest sentit, el president va rei
vindicar la implementació de no-

Albert Palacín, d'ERC, és 
proclamat nou president del 
Consell de 1' Alta Ribagor<;a 
El Pont de Suert 
NÚRIA CASTELLS 

El regidor d'ERC i primer tinent 
d'alcalde del munic1pi de la Va-
11 de Boí, Albert Palacín, va ser 
proclamat ahir nou president del 
Consell Comarcal de !'Alta Riba
gor~a durant el pie d'investidu
ra. L'acord es va signar dimarts 
passat amb el suport de 13 deis 
19 consellers. Les formacions 

ERC, PSC i Tothom del Pont de 
Suert van subscnure un pacte 
de govern i un tripartit comarcal 
deixant fora als 6 consellers de 
Junts que estaran a l'oposició. 

Al costat del nou president, 
hi haura quatre vicepresidencies, 
dues per a ERC (Jordi Peiró i Joan 
Ramon Piqué), una pera Tothom 
(Josep Maria Rispa) i una altra per 
al PSC (Maria José Erta). 

ves tecnologies com la portada de 
la fibra optica al Segria. 

Les condicions labora ls de les 
treballadores i treballadors del 
Consell, la sostenibilitat deis re-

cursos, els efectes del canvi clima
tic i la protecció del medi seran 
també pilars fonamentals en les 
polítiques deis propers quatre an
ys. Un altre deis reptes és imple-

FOTO: Núria castells 1 Un moment de la celebració del pie 

Benjamí Puig, 
nou president 
del Consell 
Comarcal 
del Solsones 
Benjamí Puig (ERC) va ser no
menat ahir com a nou presi
dent del Consell Comarcal del 
Solsones després de formalit
zar-se el pacte de govern entre 
els grups de Compromís Muni
cipal (CM) i Esquerra Republica
na de Catalunya (ERC). La presi
dencia de l'ens comarcal anira 
els dos primers anys a carrec de 
Benjamí Puig (ERC), alcalde de 
Pinell, i els dos anys següents 
a carrec de M. Claustre Sunyer 
(CM), alcaldessa de Castellar de 
la Ribera. El grup de CM té vuit 
consellers comarcals, el grup 
d'ERC set, Ara Pacte Local (APC) 
té tres representants comarcals 
i la CUP en té un. 

mentar el Pla Estrategic, el qual 
va dir ha de ser una prioritat pel 
territori, així com !'aposta per les 
polítiques socials, cultura ls i de jo
ventut, va concloure. 

El republica 
Ramon Jordana 
presidira el Consell 
del Pallars Jussa 

El Consell Comarcal del Pallars 
Jussa va quedar constitu'it ahir 
amb la designació del republica 
Ramon Jordana, regidor de la 
Torre de Capdella com a presi
dent de l'ens comarcal. Els tres 
grups que formen el nou ple
nari són ERC Acord Municipal 
amb 8 consellers, Compromís 
Municipai-Junts, amb 6 i Candi
datura de Progrés (PSC) amb S. 

edoussin
Resaltado
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1 Eleeeions gen erais 1 

\\Exigirem la millora immediata 
de les carreteres de muntanya 11 

Natalia Torres Pérez és la 
candidata del PDeCAT-Espai 
CIU al Congrés per Ueida 
de cara a les eleccions del 
23-J. Parlem amb ella sobre 
les accions que valen portar 
a la cambra baixa i les 
aspiracions del partit. 

Lleida 
A. SÁNCHEZ 

P. -Que ésE •1 ,Ju 
R. És un espai obert a persones 
que volen treballar pel territori, 
amb una visió catalanista. Perso
nes del carrer que volen avan~ar, 
prosperar i recuperar una Cata
lunya que s'ha quedat estancada, 
perque torni a ser capdavantera. 
Cal obrir una nova epoca, amb 
iHusió i una nova perspectiva a la 
polítTca, capa~ d'arribar a pactes i 
continuar amb l'exceHent treball 
queja s'ha fetal congrés deis di
putats per part del PDeCAT. 

P. -Per que els han de votar els 
lleidatans aqu:•r~ ]':l .J? 
R. Perque estem en una situació 
molt critica, on les opcions polí
tiques estan en extrems, sense 
aportar solucions, i realment ne
cessiten una política realista, útil, 
per solucionar els problemes del 
dia a dia. Hi ha molta gent orfena 
de vot que no s'identifica amb la 
política actual, necessitem políti
ca adulta. 

P. -Quines accions tenen pensa-
des portar al Ce ·~ 

R. Hem de prioritzar les necessi
tats més imminents. Ajudar els 
pagesos per ter-los créixer i mi
llorar les infraestructures, que 
tenen mancances historiques, so
bretot al Pirineu. Exigirem la crea
ció d'una societat per recuperar 
la gestió i titularitat pública de les 
centrals hidroelectriques d'En
desa al Pirineu. Les carreteres, 
especialment les de muntanya, 
tenen una falta de manteniment 
gairebé crónica. N'exigirem la se
va millora immediata. Pel que fa 
a ferrocarrils, s'ha de potenciar 
molt més el seu ús. Exigirem una 
reforma viaria per tal d'eliminar 
el pas de mercaderies de dins les 
poblacions. Tant en la línia Llei
da-Manresa com la de Tarragona. 
1 millorar la connectivitat de la lí-

FOTO: Espal CIU-PDeCAT 1 La candidata, Natalia Torres, di u que una de les necessitats més urgents és la pressió fiscal 

nia de la Pobla amb I'AVE, actual
ment no estan coordinats. 

P. -Quines propostes ofereixen 
f'l al se< to· r · mar 

R. Hem de garantir que l'estat 
espanyol bonifiqui tant la com
pra com la instal ·lació de nous 
sistemes de reg per les finques. 
Cada cop hi ha més joves que de
cideixen no continuar exercint la 
pagesia. S' han de posar en marxa 
incentius fiscals per al retorn de 
les noves generacions a les explo
tacions agraries. 

P. 1 sobre la modernització del 
Canal ct Urgell? 
R. És molt necessaria. D'una ban
da, l'estat espanyol hi ha de fer in
versions, són els responsables de 
portar-nos l'aigua, pero de l'altra, 
també ho ha de fer la Generalitat, 
amb les gestions i aportant facili
tat. Una bona gestió de l'aigua és 

vida pel nostre territori. 

P. -Sobre el model economic i so
cial pera la demarcació, que pro
posen? 
R. Una de les necessitats més ur
gents és la pressió fiscal. S'han 
d'eliminar els impostas de suc
cessions, de donacions, de patri
moni i som partidaris de baixar 

"L'Estat ha de 
fer inversions per 
modernitzar 
els regs, és 
molt necessari" 

I'IRPF. Promourem la modifica
ció de la llei que regula la segona 
oportunitat de manera que pugui 
ser aplicable a totes aquelles per
sones que es troben en una situa
ció cronica d'endeutament. 

P. Quines aspiracions tenen per 
aquest 23-J? 
R. Que Catalunya es prengués les 

"Volem tornar 
a fer política, 
asseure'ns amb 
tots i negociar 
pel territori" 

urnes d'una forma seriosa i res
ponsable, i els que estan orfes 
de vot, que comencin a dir la se
va. Un bon resultat seria obtenir 
representació lleidatana en les 
dues dtmeres. 

P. Seria un fracas st no l'obtenen? 
R. No. Som persones que venim 
del sector privat, sense carrera 
política, i personalment, la nos
tra vida continuara. Per nosaltres 
la política és una vocació, no una 
professió, és un projecte que ens 
il·lusiona, pero som molt cons
cients que és una cursa de fons. 

P. Pactaran amb Sánchez o Feijóo 
en cas que sigui necessarl? 
R. La nostra idea és tornar a ter 
política, literalment, asseure'ns 
amb tots i negociar per Catalunya 
i pels interessos del nostre terri
tori, amb qui sigui. Aixo sí, primer 
passi per caixa! 
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